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1 Opening en mededelingen van de voorzitter  

53 leden aanwezig en Joyce Hoffman, voorzitter NBB-District Delft.  

Joyce wil graag kennismaken met Prometheus. Maar is vooral gekomen om Jenny 

Omvlee te verrassen met de ‘Kei’ - als waardering voor haar jarenlange inzet voor 

Prometheus en de bevordering van het bridge in Delft. 

 

2 Notulen van de ALV van 7 februari 2023 

Geen opmerkingen. 

 

3 Jaarverslag van de secretaris 

Geen opmerkingen. 

 

4 Financiën 

De penningmeester licht de financiële stukken toe. De kascontrolecommissie (Tineke 

Ruiter en Peter Kuiper) heeft het door de penningmeester gevoerde beheer over 

2023 gecontroleerd en goedgekeurd en stelt mitsdien aan de ALV voor om het 

bestuur decharge te verlenen. Aldus geschiedt; er zijn geen vragen.  

Om ook jaarlijks voor de lustrumviering te reserveren, en niet te veel in vermogen 

achteruit te gaan, heeft het bestuur de volgende contributie voorgesteld voor 2024: 

€ 100 voor wie alleen lid is van Prometheus,  

€ 84 voor wie nog van een tweede NBB-club lid is en € 79 voor wie van drie NBB-clubs 

lid is. Ook hiermee zijn de leden akkoord. 

De voorzitter dankt de penningmeester voor al haar inzet om de financiële stukken 

op orde te krijgen en dankt ook de KC voor hun werk. 

 

5 Wedstrijdzaken / Jaarverslag Technische Commissie 

Verslag TC: geen opmerkingen.  

Siebe Auwerda (voorzitter TC):  In juni gaan we weer vier weken zomerbridge spelen. 

Maar de TC is in die maand wat onderbemenst. Hij stelt voor om dan viertallenwed-

strijden te spelen en zal er daarbij op letten dat de teams evenwaardig worden 

samengesteld. Voor nu is de vraag: Is daar in beginsel animo voor? Ja!   

Sjoerd de Haan organiseert het dupliceerschema en voorziet dat er wel één of twee 

mensen bij kunnen. Hij legt kort uit wat het inhoudt; je komt zo’n twee keer per jaar 

‘aan de beurt’. Applaus voor de ‘dupliceerders’ (Sjoerd de Haan, Frans de Vreede, 

Fred Slemmer, Arné Heijmans, Peter Kuiper, Wil de Gids, Marinus Hom). Greta 

Hesseling en Marijke van Oosten geven zich op om mee te gaan doen. 

 

6 Ledenwerving 

Juist vanavond start de vervolgcursus Start met Bridge-2, met 15 mensen op de 

dinsdag- en 8 op de donderdagavond.  

Eind april is de slotdrive. In mei meespelen op de verenigingen. 

 

7 Bestuur 

Reglementair is Nelleke van der Lee  aftredend als penningmeester. Ze is 

beschikbaar voor een tweede termijn; er zijn geen tegenkandidaten en ze wordt 

herbenoemd. 

Marian Reijmers treedt af als voorzitter.  

Ze bedankt iedereen voor hun steun, binnen de vereniging, en vanuit de andere 

Delftse bridgeclubs, i.h.b. ook Gisolf (waarmee we parkeervergunningen delen). 



Jenny Omvlee spreekt Marian toe met een korte terugblik op ‘haar periode’ (2018-

2024). Vanuit de leden sluit Kees van’t Hul hierop aan: Marian was een geweldige 

voorzitter. Bloemen en applaus. 

Dick de Leeuw is kandidaat gesteld voor het voorzitterschap; hij wil het voor 

maximaal een jaar doen. Er zijn geen tegenkandidaten; Dick wordt benoemd.  

Dick dankt voor het vertrouwen; hij wil werken aan een breed-actieve vereniging. Er 

zal gezocht moeten blijven worden naar een voorzitter die het voor een langere tijd 

wil doen, en er zijn andere taken en functies te vervullen. We gaan hier als bestuur 

mee aan de slag en gaan binnenkort een kleine enquête houden om te 

inventariseren wat je wel zou willen doen binnen je vereniging. 

 

8 Commissies 

- Technische commissie: blijft ongewijzigd  

- Kascontrolecommissie:  

Door het overlijden van Ton van Hoek is er een vacature ontstaan. Margriet Tromp 

stelt zich beschikbaar en wordt benoemd tot lid van de KC. 

 

9 Jaarprogramma 2024-2025 

Geen opmerkingen. 

 

10 Rondvraag 

Elly Legerstee (Lief&Leed) is gisteren bij Martha Schütz op bezoek geweest. Martha 

zal voorlopig nog niet kunnen bridgen; stelt bezoeken op prijs. 

Arné Heijmans wijst erop dat er in het verleden een corveerooster was om de tafels 

in orde te maken (in het kader van de taken en taakjes een beetje spreiden).  

Verder hekelt ze het gemeentelijk beleid inzake het ingevoerde betaald parkeren – 

kunnen wij daartegen opkomen? 

Jenny Omvlee wijst op haar ‘oproepje’ op de laatste pagina van het Ei: ze wil het 

webmasterschap gaan overdragen – wie heeft belangstelling? Juliët geeft aan 

onder voorwaarden belangstelling te hebben. 

Ank Hoogeveen bedankt het bestuur voor de inzet in het afgelopen jaar. 

 

Cock Hazeu, secretaris 


